

## CV Maximilian Witt

Maximilian Witt is Managing Director of Jebagro GmbH which belongs to the Jebsen & Jessen Hamburg group.

He started his career for Jebsen & Jessen as apprentice in the year of 2007. Afterwards he worked as a trader mainly focusing on distribution business in the life science division. In 2013 Max was sent by Jebsen & Jessen to Southamerica where he stayed for several months. After his return he became Department Manager Central America & Andean Countries of Jebagro. In November 2019 he was appointed as Managing Director of Jebagro.

<https://de.linkedin.com/in/maximilian-witt-19b32a40>

---

Maximilian Witt ist Managing Director der Jebagro GmbH, welche zu der Jebsen & Jessen (GmbH & Co) KG gehört.

Seine Laufbahn startete Maximilian bei Jebsen & Jessen im Jahr 2007 als Auszubildender. Anschließend war er als Händler im Distributionsgeschäft Euro Life Science tätig. Nach einer Auslandsstation in Südamerika wurde er erst zum Abteilungsleiter Zentralamerika & Andenstaaten bei der Jebagro GmbH ernannt, im November 2019 zum Mitglied der Geschäftsführung (COO).

Maximilian ist seit einigen Jahren Mitglied der LAV Junioren und wirkt ebenfalls in deren Beirat mit.